

صنع ماء الشرب من الهواء الرقيق

MAKING DRINKING WATER OUT OF THIN AIR

Why Skywell?

The Skywell radically transforms the traditional drinking water model by avoiding the heavy environmental costs of producing, warehousing, shipping, and disposing of billions of plastic bottles worldwide. The only container you need with the Skywell is..... your water glass.

لماذا "سكايويل"؟
تحوّل "سكايويل" نموذج مياه الشرب التقليدي بشكل جذري من خلال تجنب الأعباء البيئية الثقيلة لإنتاج مليارات الزجاجات البلاستيكية حول العالم، بما في ذلك التخزين والشحن والتخلص منها. الشيء الوحيد الذي تحتاجه مع "سكايويل" هو... كوب الماء الخاص بك.

WATER FOR YOUR HOME

Dispensing hot and cold water, the Skywell 5 is perfect for your home, office, playroom and gym. Our smart screen and water tracking capabilities offer personalized user experiences, making sure that you and your loved ones are hydrated all year round

الماء لمنزلك
يقوم "سكايويل 5" بتوزيع الماء الساخن والبارد، مما يجعله مثاليًا لاستخدامه في منزلك، مكتبك، غرفة الترفيه، وصالة الألعاب الرياضية. شاشتنا الذكية وقدرات تتبع الماء تقدم تحكم كامل في النظام حسب رغبة المستخدم، لضمان أنك وأحبائك لديكم الاكتفاء الكامل من المياه طوال العام.

WATER FOR YOUR OFFICE

Dispensing regular cold water, the Skywell 10 is perfect for your home, office, playroom and gym. Our smart screen and water tracking capabilities offer personalized user experiences, making sure that you and your loved ones are hydrated all year round.

الماء لمكتبك
يوفر "سكايويل 10" توزيع الماء البارد بشكل منتظم، مما يجعله مثاليًا لاستخدامه في منزلك، مكتبك، غرفة الترفيه، وصالة الألعاب الرياضية. شاشتنا الذكية وقدرات تتبع الماء تقدم تحكم كامل في النظام حسب رغبة المستخدم، لضمان أنك وأحبائك لديكم الاكتفاء الكامل من المياه طوال العام.

FOR LARGER VENUES

Skywell's most durable, versatile offering, the Skywell 100 is ideally suited for farms, athletic facilities, business compounds, warehouses, and school campuses— providing safe, clean drinking water for all. Perfect for outdoor use and high-volume applications.

Environmental & Community Activism

At Skywell, we live by the adage "do well by doing good." Because when your technology is something everyone can benefit from, you want as many people as possible to have access to it. So we created a nonprofit organization to make that dream a reality. Every dispenser you buy contributes to helping a person in need, who might not have access to clean water.

للأماكن الكبيرة

أكثر منتجات "سكايويل" تحملاً وتنوعاً، "سكايويل 100" مثالي للمزارع، المرافق الرياضية، المجمعات التجارية، المستودعات، والحرم الجامعي، حيث يوفر مياه شرب نظيفة وأمنة للجميع. مثالي للاستخدام في الهواء الطلق والأماكن عالية السعة.

النشاط البيئي والاجتماعي

في "سكايويل"، نعيش وفقاً للقول "العمل بفعل الخير". لأنه عندما تكون تكنولوجيتك شيئاً يمكن للجميع الاستفادة منه، ترغب وصوله لأكبر عدد ممكن. لذلك قمنا بإنشاء منظمة غير ربحية لتحقيق هذا الحلم. كل وحدة تشتريها تسهم في مساعدة شخص ليس لديه مصدر مياه نظيف.